



**Made
in Russia**

Voluntary certification system «Made in Russia»
Registered in the Unified Register of registered voluntary certification systems
Reg. № РОСС RU.31685.04РЭЦО from the 24th of May 2017

Система добровольной сертификации «Сделано в России»
Зарегистрирована в Едином реестре зарегистрированных систем
добровольной сертификации
Per. № РОСС RU.31685.04РЭЦО от 24 мая 2017 г.

CERTIFICATE OF CONFORMITY СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ CC.000754

Valid from 10.12.2024 **to** 10.12.2025
Срок действия с по

Applicant/Manufacturer: Siberian Research and Production Association
"INDUSTRIAL SAFETY", 7 Zatonskaya Str., 660025, Krasnoyarsk, Russia

Заявитель/Изготовитель: СИБИРСКАЯ НАУЧНО-ПРОИЗВОДСТВЕННАЯ
АССОЦИАЦИЯ "ПРОМЫШЛЕННАЯ БЕЗОПАСНОСТЬ", РФ 660025, Красноярский край, г.
Красноярск, ул. Затонская, Д. 7

Products: Development and provision of educational services, see appendix
№000504.

Продукция: Разработка и оказание услуг в области образования, см. приложение № 000504.

Comply with the voluntary certification system "Made in Russia" requirements.

Соответствует требованиям Системы добровольной сертификации «Сделано в России».

Certificate is issued on the basis of: Declarations of conformity company
Siberian Research and Production Association "INDUSTRIAL SAFETY" on the Quality of
the voluntary certification system "Made in Russia" dated 06.12.2024 No. 39/24.

Сертификат выдан на основании: Декларации о соответствии компании
СИБИРСКАЯ НАУЧНО-ПРОИЗВОДСТВЕННАЯ АССОЦИАЦИЯ "ПРОМЫШЛЕННАЯ
БЕЗОПАСНОСТЬ" № 39/24 от 06.12.2024 по направлению "Качество" системы добровольной
сертификации "Сделано в России".

Made in Russia VCS Holder Russian Export Center JSC;
123610; Moscow; Presnensky municipal district;
Krasnopresnenskaya embankment; 12; floor 13; room 1301;
e-mail: madeinrussia@exportcenter.ru
tel.: +7(495)937-47-47

Держатель СДС «Сделано в России» АО «Российский экспортный
центр»; 123610; г. Москва; вн.тер.г. муниципальный округ
Пресненский; наб. Краснопресненская; д. 12; этаж 13; пом. 1301
адрес электронной почты: madeinrussia@exportcenter.ru
тел.: +7(495)937-47-47

Vice President
Вице-президент



A.V. Solodov
А.В. Солодов

000922



**Made
in Russia**

Voluntary certification system «Made in Russia»
Registered in the Unified Register of registered voluntary certification systems
Reg. № POCC RU.31685.04PЭЦО from the 24th of May 2017

Система добровольной сертификации «Сделано в России»
Зарегистрирована в Едином реестре зарегистрированных систем
добровольной сертификации
Per.№ POCC RU.31685.04PЭЦО от 24 мая 2017 г.

Application to the Certificate of Conformity Приложение к сертификату соответствия

№ CC.000754

The list of products covered by the certificate of conformity

Перечень продукции, на которую распространяется действие сертификата соответствия

Код ТН ВЭД ЕАЭС	Продукция Products
4911990000	Дополнительного профессионального образования, профессионального обучения и профессионального образования, обучения и проверки знаний (аттестации) работников предприятий и организаций по охране труда, промышленности, пожарной, экологической и радиационной безопасности, безопасности гидротехнических сооружений, рабочим профессиям, гражданской обороне и защите от чрезвычайных ситуаций.
	Development and provision of educational services, see appendix No.000.Additional professional education, vocational training and vocational education, training and knowledge testing (certification) of employees of enterprises and organizations on labor protection, industry, fire, environmental and radiation safety, safety of hydraulic structures, working professions, civil defense and protection from emergency situations.

Vice President
Вице-президент



A.V. Solodov
А.В. Солодов

000504